
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület 
Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
valamint  
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület 
Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, 
Gazdasági, Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának, valamint Vácrátót Község 
Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, Nevelési, Művelődési, 
Hírközlési és Sport Bizottságának 2012. szeptember 6-án (csütörtökön) 18.00 órakor tartott ülésén. 
 
 
 
 
 
 
 
Pénzügyi Bizottság határozatai: 
8/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: Petőfi Sándor Általános Iskola 2011/2012. évi beszámolójának  

elfogadása. 
9/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat:  Községi óvoda 2011/2012. évi beszámolójának elfogadása. 
10/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: 2012. évi költségvetés módosításnak elfogadása. 
11/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: I. félévi gazdálkodásról szóló beszámoló elfogadása. 
12/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: ÖNHIKI pályázat benyújtása. 
13/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: Közérdekű adatok megismerésére irányuló kérelmek  
      teljesítésének rendjéről szóló szabályzat elfogadása. 
14/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: Polgármesteri Hivatal egyéb szolgáltatási és bérleti  

 díjainak megállapításáról szóló rendelet elfogadása. 
15/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat: néhai Horváth Ferenc peres ügyével kapcsolatos döntés. 
16/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat:  Gulyás Tibor területvásárlási szándékának elutasítása. 
ZÁRT ülés keretében hozott határozat: 
17/2012 (IX. 06.) számú PEB határozat:  Kamatmentes kölcsön kérelmem elutasítása. 
 
 
Szociális Bizottság határozata: 
10/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: Petőfi Sándor Általános Iskola 2011/2012. évi 
beszámolójának  

     elfogadása. 
11/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: Községi óvoda 2011/2012. évi beszámolójának elfogadása. 
12/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: 2012. évi költségvetés módosításnak elfogadása. 
13/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: I. félévi gazdálkodásról szóló beszámoló elfogadása. 
14/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: ÖNHIKI pályázat benyújtása. 
15/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: Közérdekű adatok megismerésére irányuló kérelmek  
         teljesítésének rendjéről szóló szabályzat elfogadása. 
16/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: Polgármesteri Hivatal egyéb szolgáltatási és bérleti  

   díjainak megállapításáról szóló rendelet elfogadása. 
17/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: néhai Horváth Ferenc peres ügyével kapcsolatos döntés. 
18/2012. (IX.06.) számú SZOC határozat: Gulyás Tibor területvásárlási szándékának elutasítása. 
ZÁRT ülés keretében hozott határozat: 
19/2012 (IX. 06.) számú SZOC határozat:  Kamatmentes kölcsön kérelmem elutasítása. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület 
Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
valamint  
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület 
Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, 
Gazdasági, Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának, valamint Vácrátót Község 
Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, Nevelési, Művelődési, 
Hírközlési és Sport Bizottságának 2012. szeptember 6-án (csütörtökön) 18.00 órakor tartott ülésén. 
 
A testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem 

2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza   polgármester 
 

Csonka Ferencné   PEB elnök 
   Monori Szilárd    tag 
   Arató Balázs    külső tag 
   Grezner Istvánné   külső tag 
    

Wildmann Erika   Szoc.Biz.elnök 
             Monori Szilárd    tag 
             Kissné Strihó Mária   külső tag 
             Szerencsés Istvánné   külső tag 
 

   Matyó Anikó     jegyző 
 

Meghívott vendégek: Papp István    alpolgármester 
   Toldi Péter    iskola igazgató 
   Szerencsés Istvánné   vezető óvónő 
    
Jegyzőkönyv-vezető: Mikes Nóra    igazgatási előadó 

 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a 6. és 7. napirendi pont elnapolásra kerül, mivel nem 
sikerült az anyagot elkészíteni a terjedelemre tekintettel.  
 
Horváth Mátyás Szoc.bizottsági tag megérkezett, így a Szociális Bizottság létszáma 5 főre emelkedett. 

 
Csonka Ferencné a Pénzügyi Bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 
Pénzügyi Bizottság 4 tagja jelen van a Bizottság határozatképes, majd ismertette a módosított 
napirendi pontokat.  
 
A Pénzügyi Bizottság a módosított napirendi pontra tett javaslatot egyhangú 4 igen szavazattal 
elfogadta.  
Csonka Ferencné, elnök átadta a Szociális Bizottság elnökének Wildmann Erikának a szót. 
 
Wildmann Erika elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Szociális Bizottság 5 tagja 
jelen van, a bizottság határozatképes, majd ismertette a módosított napirendi pontokat.  
 
A Szociális Bizottság a módosított napirendi pontra tett javaslatot egyhangú 5 igen szavazattal 
elfogadta.  
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A bizottsági  ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
Napirendi pontok: 
 
1./ Tájékoztató a Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola tevékenységéről. 
2./ Tájékoztató a Községi Óvoda tevékenységéről. 
3./ Beszámoló az I. félévi gazdálkodás eredményéről. 
4./ ÖNHIKI pályázat benyújtása. 
5./ Közérdekű adatok megismerésére irányuló kérelmek teljesítésének rendjéről szóló szabályzat 
elfogadása. 
6./ néhai Horváth Ferenc peres ügyével kapcsolatos tájékoztatás. 
7./ Gulyás Tibor Vácrátót, Bajcsy Zs. u. 32. szám alatti lakos területvásárlási szándékának ismertetése. 
 
ZÁRT ülés keretében: 
1./ Kamatmentes kölcsön iránti kérelem ismertetése.    
 
 
1./ Napirendi pont: 
 
Tárgya: Tájékoztató a Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola 
tevékenységéről. 
 
Meghívott vendég: Toldi Péter iskola igazgató 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a írásos beszámolót mindenkinek megküldték. 
Elmondta, hogy ez az utolsó év, amikor az Önkormányzat működteti az iskolát, mivel 2013. januártól 
az állam veszi át az iskolákat. Ennek következtében változások várhatóak az iskola társulásokkal 
kapcsolatban is, úgy tűnik, hogy meg fognak szűnni. Ezzel kapcsolatban voltak egy szakmai 
megbeszélésen a Megyeházán is az iskola igazgatóval és tagintézmény vezetővel együtt.  
 
Toldi Péter iskola igazgató tájékoztatásként elmondta, hogy a beszámoló elkészítése előtt a 
nevelőtestület értékeli az iskolai félévet, ez alapján készül el a végső beszámoló. A beszámolót nem 
kívánja kiegészíteni, de a feltett kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a vácdukai testület megküldte-e már a szakértői 
vizsgálat eredményét a tanterv felülvizsgálatával kapcsolatban. Készült ilyen jellegű jelentés? 
 
Toldi Péter iskola igazgató kijelentette, hogy a vácdukai testület is költségtakarékosságra törekszik, 
ennek érdekében kérték be a költségvetés tárgyalása után az iskola tantervét és véleményeztették azt 
egy szakértővel. A szakértő jelentéséből ő nem kapott példányt, sem szóbeli visszajelzést, ezért ebből 
arra következtet, hogy mindent rendben találtak.  
 
Csonka Ferencné PEB elnök a beszámolóban olvasta, hogy megszűnt a gyógytestnevelés, amit nagyon 
sajnál. Mi ennek az oka? Megdöbbent azon, hogy 38 fő a hátrányos helyzetű, és 6 fő a veszélyeztetett 
gyerek. Nagyon magas ez a létszám. Meglepődött azon is, hogy a mai világban gondot jelent a 
tetűjárvány, holott már jobbnál jobb szereket lehet beszerezni. Örült annak, hogy sok tanulmányi 
versenyen vettek részt az iskolás gyermekek és igen szép eredményeket értek el. 
 
Toldi Péter iskola igazgató megköszönte a dicsérő szavakat. Elmondta, hogy a gyógytestnevelést 
eddig a Pedagógiai Szakszolgálaton keresztül vették igénybe. A foglalkozásokat délutánonként voltak, 
ahol az alsós gyermekek vettek részt. A szülőket értesítették arról, hogy megszűnik a 
gyógytestnevelés, mivel már csak délelőtti időpontban lehetett volna megtartani, de egy szülő sem 
reklamált a megszűnés miatt. A hajtetvesség a vácdukai iskolában okozott problémát, Vácrátóton ilyen 
jellegű gond már legalább 3 éve nem volt. 
 



 4 

Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a kompetencia eredményekből jól kitűnik, hogy az 
elballagott 8. osztály jó képességű diákokból állt. A mostani 7. osztály pedig gyengébb képességű, az 
adatok szerint.  
 
Toldi Péter iskola igazgató közölte, hogy a matematika és magyar miatt mutat gyengébb képet a 
felmérés eredménye. 
 
Garamszegi Géza polgármester örömmel értesült arról, hogy az iskolás gyerekek körében megalakult a 
fiú kézilabda csoport, de ez most úgy tűnik, hogy meg is szűnik mivel Kovács Miklós tanár úr, aki az 
edzéseket tartotta, Vácdukán tanít tovább. Kéri, hogy ennek ellenére ne szűnjön meg az edzés, vegye 
esetleg át a csapat edzéseit a testnevelés tanár.  
 
Toldi Péter iskola igazgató elmondta, hogy Kovács Miklós nyugdíjas pedagógus és mivel a vácrátóti 
iskolába visszajött gyes-ről a korábbi tanárnő, ezért ment vissza a tanárúr a vácdukai iskolába. 
Természetesen valamelyik pedagógus átveszi Kovács Miklós feladatát és tovább fogják folytatni a 
fiúk a kézilabdát. Ők sem szeretnék ha megszűnne a fiú kézilabda az iskolában.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy a beszámolóban feltűnt neki, hogy többen azt 
hiányolták, hogy nincs elegendő tornaeszköz a tornacsarnokban. 
 
Szerencsés Istvánné Szoc.biz. külső tag elmondta, hogy örül annak, hogy megalakult az iskolai 
énekkar, melyen nagy örömmel vesznek részt a gyerekek. Örül annak is, hogy ilyen sok jó képességű 
gyermek van az iskolában, mely az óvoda előkészítő munkáját is minősíti. 
 
Garamszegi Géza polgármester hiányolja, hogy a gyerekek nem űzik a hálós labdajátékokat a 
tornacsarnokban, holott erre is lehetőség lenne, mivel minden felszerelés rendelkezésre áll pl: 
röplabda, tollas labda, tenisz stb. Esetleg lehetne ping-pongozni is tömegsport alkalmával, mivel erre 
is lenne lehetőség, ha valaki szeretné kipróbálni. 
 
Wildmann Erika Szoc.biz elnök hozzátette, hogy tömegsportra minden délután van lehetősége a 
gyerekeknek, ugyanis ő van a napköziben és sok gyerek megy el a délután ezekre a foglalkozásokra. 
Naponta legalább 20-30 gyerek vesz részt a tömegsport foglalkozáson. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 8/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni a Petőfi Sándor Általános 
Iskola és a Benedek Elek Tagiskola  2011/2012. évi beszámolóját.  

Határidő: azonnal   Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 10/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni a Petőfi Sándor Általános 
Iskola és a Benedek Elek Tagiskola  2011/2012. évi beszámolóját.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
  
 
Toldi Péter iskola igazgató részletes tájékoztatást adott az iskolai rendezvényekről (Szentiván-éji 
rendezvény, nyári tábor) A nyár folyamán elkészültek a szükséges felújítások az iskolában, így meg 
tudták kezdeni a tanévet. 2 kolléganő jött vissza gyes-ről, de sajnos egy kolléganő megbetegedett, aki 
előreláthatóan csak januárban térhet vissza és kezdhet el dolgozni. Három óraadó tanár van, akik 
ingáznak a vácrátóti és vácdukai iskolák között. A vácdukai testület most azon gondolkodik, hogy a 
korábban megszüntetett iskola takarítói státuszt visszaállítja, így költségvetés módosításra lesz 
szükség, de emiatt úgyis meg fogják keresni az Önkormányzatot írásban. Az új köznevelési törvény 
előírja, hogy naponta kell testnevelés órát tartani, amit ettől az évtől kellett bevezetni. Előírás az is, 
hogy a címert ki kell helyezni az iskola épületére és a tantermekbe is. Megindult a tanítás az esti 
iskolában is, akik két osztályt vesznek igénybe heti két alkalommal. Az eseti gimnáziumba 40-50 fő 
jár alkalmanként. Az étkeztetés rendben megindult, az eddigi tapasztalataik jók, minden rendben van, 
finom az étel, azonban az étkező gyermekek nyilvántartásán kell még változást eszközölni. A 
zeneiskola és a hitoktatás szintén tovább folytatódik, de az kb. 2 héttel később szokott megkezdődni, 
mint ahogy elkezdődik a tanítás. 
Megköszönte a türelmet és, hogy tájékoztatást adhatott a tanévkezdésről. 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: Tájékoztató a Községi Óvoda tevékenységéről. 
 
Meghívott vendég: Szerencsés Istvánné vezető óvónő 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy mindenkinek kiküldésre került az írásos anyag. 
Megkérdezte, hogy nem jelent-e gondot nevelési szempontból az, hogy sok gyerek van az 1-1 
csoportban?  
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő tájékoztatásként elmondta, hogy az iskola mellett ők is résztvettek a 
TÁMOP pályázaton, mely során több óvónő is tovább tudta magát képezni szakmai szempontból. 
Ezen kívül a pályázatból sok eszközt is be tudtak szerezni (terepasztal, fejlesztő eszközök), amiknek 
nagyon örülnek. A sok gyerek azért van, mert a nagycsoportosok fele maradt az óvodában. Módosult a 
tankötelezettség is, mivel május 31-ről augusztus 31-re módosult az időpont. Az óvodában is 
készülnek a gyermekek a szüreti felvonulásra. Jelenleg 82 gyerek van az óvodában (28 fő 
nagycsoportban, 27 fő középsőben és 27 fő a kiscsoportban). Kérte, hogy a testület, hogy ne 
engedélyezze az óvodai tornaszoba szülők általi bérlését, mivel jelenleg ott altatják a gyermekeket, 
mivel nem férnek el az ágyak a csoportszobában. Ezen kívül olyan eszközök is fel vannak állítva a 
tornaszobában, melyeket nehéz összerakniuk és ezt nem szeretnék napi szinten szétszedni. Véleménye 
szerint a néptánc oktatást meg lehetne tartani a művelődési házban is. 
 
Wildmann Erika Szoc.biz. elnök, aki egyben a művelődési ház vezetője szerint a szülőket kell 
megkérdezni, hogy hozzájárulnak-e ahhoz, hogy a néptánc a művelődési házban kerüljön 
megrendezésre.  
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő elmondta, hogy a tavalyi tanévben 16-17 óra között volt a néptánc, 
most először szeptember 10-én lesz, így akkor tudnak majd egyeztetni a szülőkkel. Azt egyenlőre még 
nem lehet tudni, hogy kik vesznek részt a néptáncon, így az első órát mindenképpen meg kellene várni 
az egyeztetés miatt. A bábszínházzal kapcsolatban elmondta, hogy eddig Vácra jártak az előadásokra, 
de mivel túl magas lett a buszköltség, így idéntől úgy tervezik, hogy helyben fogják megoldani az 
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előadásokat és ide fogják hívni az előadókat. A tanévindítással minden rendben volt a nyári munkák az 
óvodában is elkészültek, a takarítás is megtörtént. Idén nyáron sikerült a csoportszobát lelinóleumozni, 
így már mind a három melegburkolattal rendelkezik. Az egyik óvónő a nyári leállás ideje alatt 
megbetegedett, aki még jelenleg is betegállományban van. Homonnai Mihályné óvónő pedig sikeres 
vizsgát tett, aminek nagyon örülnek.  
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a szülők részéről lenne-e igény a minicsoport 
beindítására? 
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő közölte, hogy jövőre nem lesz túl magas a kiscsoportosok létszáma, 
mivel nem született annyi gyerek. A mini csoport miatt max. 2 fő kereste meg őket, nem jellemző, 
hogy nagyon igényt tartanának rá a szülők. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy miért maradt el az úszás oktatásra járás az 
óvodában? A beszámolóban látta, hogy a szülők értékelése alapján 4,6 eredményt értek el, ami jónak 
mondható. Csodálkozik azon, hogy a szülők nem igényelték a nyílt nap megtartását az óvodában. 
 
Szerencsés Istvánné vezető óvónő azért nem járnak már úszni a gyerekek, mert a kíséretet nem tudták 
megoldani az óvodán belül, így a szülők segítségét kellett kérniük. A nyílt nappal kapcsolatban az 
óvodai dolgozókat is meglepte az eredmény, ugyanis a szülők korábban igényt tartottak a nyílt 
napokra. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 9/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni a Községi Óvoda 2011/2012. 
évi beszámolóját.  

Határidő: azonnal   Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 11/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni a Községi Óvoda 2011/2012. 
évi beszámolóját.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
3./ Napirend:  
 
Tárgya: Beszámoló az I. félévi gazdálkodás eredményéről. 
 
Meghívott vendégek: Horváth Jánosné és Bíró Istvánné pénzügyi előadók 
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Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az írásbeli anyagot mindenkinek megküldték. A 
könyvvizsgáló is véleményezte a beszámolót, melyet elfogadásra javasolt a bizottságnak és a 
testületnek. Az Önkormányzat hitelállományának mértéke a beszámolóban benne van. Az 
Önkormányzat helyzete nem rózsás, a bevételek sajnos nem úgy alakulnak, ahogyan azt gondolták. 
Nagyon várja az Önkormányzat, hogy megjelenjen október hónapban a központi költségvetés. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy van-e valakinek véleménye, hozzászólása a 
beszámolóhoz? Megállapította, hogy valóban nem jó az Önkormányzat helyzete. Januárhoz képest a 
szállítói tartozás 13 millió Ft-ról 15 millió Ft-ra emelkedett. Ha azonban a testület nem vezeti be a 
telekadót, akkor a költségvetési hiány nem 19 millió Ft lenne, hanem 26 millió Ft. Megkérdezte, hogy 
mennyi összeg folyt be eddig a telekadóból? 
 
Bíró Istvánné pénzügyi előadó elmondta, hogy telekadóra eddig 1,1 millió Ft lett befizetve, a 7,5 
millió Ft-ból. Őt is aggasztja az egész helyzet, az amiben az Önkormányzat jelenleg van. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megjegyezte, hogy a 6,1 millió Ft-os ÖNHIKI támogatásnak nagyon 
örültek, de amennyiben ez a támogatás nem érkezett volna, a szállítói tartozás állománya véleméynem 
szerint magasabb lenne. Megkérdezte, hogy a KSE részére milyen támogatás lett kifizetve ebben az 
évben? 
 
Bíró Istvánné pénzügyi előadó kijelentette, hogy csak közműköltségre és működtetésre lett kifizetve a 
KSE részére összeg, átadott pénzeszköz nem lett kifizetve.  
 
Garamszegi Géza polgármester megismételte, hogy nagyon nehéz az Önkormányzat helyzete. Az 
iskola és tornaterem felújításhoz és építéshez hitelt vett fel az Önkormányzat, most pedig a kormány 
átveszi az iskola működtetését az Önkormányzattól. Nem tudja, hogy mi lesz ezzel a dologgal, ki fogja 
a továbbiakban fizetni a hitelt. Az iskola tulajdonosa az átvétel után ettől függetlenül az Önkormányzat 
marad. Csak a fenntartói jogokat és a működtetést veszi át az állam a tulajdonjogot nem. Ezen kívül a 
helyi adók nagy részét is el fogják venni az Önkormányzattól, így az Önkormányzat helyzete még 
rosszabb lesz. Elképzelhető lesz, hogy a szomszédos települések gyerekeit is a vácrátóti iskolába 
fogják járatni. Tehát ebből is látszik, hogy bármi megtörténhet, egyenlőre még nem lehet tudni 
biztosat. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 10/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni a 2012. évi költségvetés 
módosítását. 

Határidő: azonnal   Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 12/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni a 2012. évi költségvetés 
módosítását. 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
 
Csonka Ferencné PEB elnök kérte a bizottságot, hogy fogadják el az I. félévi beszámolót is.  Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 11/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni az I. félévi gazdálkodásról 
szóló beszámolót.  

Határidő: azonnal   Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 13/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni az I. félévi gazdálkodásról 
szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 

4./ Napirend: 
 
Tárgya: ÖNHIKI pályázat benyújtása. 
 
Meghívott vendégek: Horváth Jánosné és Bíró Istvánné pénzügyi előadók 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy tavasszal az ÖNHIKI pályázaton 
6.192.000,-Ft-ot nyert az Önkormányzat. Szeptemberben ismételten lehetőség van benyújtani a 
pályázatot, melyen 12 millió Ft-ot célozna meg az Önkormányzat. Nagyon reméli, hogy sikerül nyerni 
a pályázaton. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 12/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni az ÖNHIKI pályázat 
benyújtását.  

Határidő: azonnal   Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 14/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni az ÖNHIKI pályázat 
benyújtását.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
5./ Napirend: 
 
Tárgya: Közérdekű adatok megismerésére irányuló kérelmek teljesítésének rendjéről szóló 
szabályzat elfogadása. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy elkészítette a rendelet tervezetet, melyet mindenki megkapott. A 
rendeletet a közérdekű adatok kikérése miatt szükséges a testületnek megalkotni. A rendelet alapja a 
jogszabály, a rendelet mellékleti részre a legfontosabb. A 2. számú melléklet tartalmaz egy 
szabályzatot. Kalkulációs sémával kell számolni az adatok kikérése során, ez alapján kerül kiállításra a 
számla. A díjakat a jegyző és gazdasági vezető jövedelme szerint kell kiszámítani, melyekhez még 
hozzájönnek a járulékok is. Bízik benne, hogy működőképes lesz az egész dolog. A rendelet 
melléklete tartalmazza a kérelmet, melyet az ügyfélnek minden esetben ki kell töltenie.  
 
Arató Balázs PEB külső tag megjegyezte, hogy a 3. számú mellékletben nincs feltüntetve az ÁFA 
összege, ezen kívül a postaköltség sincs benne a mellékletbe. Javasolta a melléklet kiegészítését. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök szerint az 5. pontban a Váci Városi Bíróságot kellene megjelölni. A 
tervezet kiegészítésére javaslatot tett, mely a díjak befizetésére vonatkozott.  
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy ezt a rendeletet azért szükséges megalkotni, hogy a 
közérdekű adatok kiadásából befolyó összeg az Önkormányzatnál maradhasson. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a 
Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 13/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni a közérdekű adatok 
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megismerésére irányuló kérelmek teljesítésének rendjéről szóló szabályzatot a szükséges javítások 
elvégzése után.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 15/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni a közérdekű adatok 
megismerésére irányuló kérelmek teljesítésének rendjéről szóló szabályzatot a szükséges javítások 
elvégzése után.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a közérdekű adatokkal kapcsolatos rendelet 
tervezettel kapcsolatban a bizottság tagjainak van-e kérdése? Mivel a Pénzügyi Bizottság részéről 
további észrevétel nem volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 14/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta elfogadni a Polgármesteri Hivatal egyéb 
szolgáltatási és bérleti  díjainak megállapításáról szóló rendeletet. 
 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 16/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta elfogadni Polgármesteri Hivatal egyéb 
szolgáltatási és bérleti  díjainak megállapításáról szóló rendeletet 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
6./ Napirend: 
 
Tárgya: néhai Horváth Ferenc peres ügyével kapcsolatos tájékoztatás. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy még 1998-ban az akkori Képviselő-
testület nyújtott be büntető feljelentést Horváth Ferenc volt polgármester ellen, aki időközben elhunyt. 
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A büntetőper jogerősen zárult le, az ítélet felfüggesztett szabadságvesztés volt sikkasztás és különösen 
nagy értékre elkövetett hűtlen kezelés vétsége miatt. 2007. évben indult a polgári per, melyben 
vagyoni kártérítésről van szó. Az eljárás során 3 bíró váltotta egymást az évek folyamán. A napokban 
néhai Horváth Ferenc ügyvédje  kérte a bíróságtól a hagyatéki végzés alapján az eljárás 
megszüntetését, ugyanis a hagyatéki eljárás lefolytatásakor kiderült, hogy a hagyatéki vagyon 
kevesebb, mint a hagyatéki teher. Az Önkormányzat ügyvédje szerint a polgári per nem sok jóval 
kecsegtet, mely az alperesi kérelemmel be is bizonyosodott. A kérdés az, hogy érdemes-e a követelést 
a továbbiakban is fenntartani? Néhai Horváth Ferenc ingatlanai deviza hitellel vannak leterhelve. A 
bizottságnak és a testületnek kell eldöntenie, hogy mi legyen a következő lépés. Sajnos várható volt, 
hogy az Önkormányzat a pénzét nem fogja visszakapni, ezért is kérték korábban a rendőrségtől, hogy 
zárolják néhai Horváth Ferenc vagyonát, de ezt a rendőrség nem tette meg. Az Önkormányzat eredeti 
követelése 17 millió Ft-volt, de ezt az összeget időközben a korábbi testület méltányosságból 
lecsökkentette 10 millió Ft-ra. Véleménye szerint a rendőrség hibáztatható azért, hogy az 
Önkormányzat nem kapja meg a követelését.  
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy kérjék a rendőrségtől a követelés megfizetését, ugyanis az 
Önkormányzat korábban levélben kérte tőlük a vagyon zárolását. Ennek az összegnek a megfizetését 
szerinte a rendőrségtől kell most követelnie az Önkormányzatnak. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megjegyezte, hogy új látta az iratokból, hogy néhai Horváth Ferenc 
gyermekei lemondtak az édesanyjuk javára a hagyatéki eljárás során. Javasolta, hogy az 
Önkormányzat ügyvédjét kérdezze meg a polgármester úr, hogy lehet-e követelni a 10 millió Ft-os 
összeget a rendőrségtől. 
 
Wildmann Erika Szoc.biz. elnök szerint a rendőrséget nem lenne célszerű perelni. 
 
Matyó Anikó jegyző szerint mindenképpen érdemes lenne a rendőrségtől kérni a követelés összegét, 
mivel az ő hibájukból nem tudja az Önkormányzat érvényesíteni a követelését.  
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban van-e még valakinek 
észrevétele, javaslata, esetleg kérdése? Mivel a Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem 
volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 15/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága javasolta néhai Horváth Ferenc volt polgármester 
peres ügyében a követelés behajtását a rendőrségtől, mivel az Önkormányzat kérése ellenére sem 
voltak hajlandóak zárolni a volt polgármester vagyonát.  

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 17/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága javasolta néhai Horváth Ferenc volt 
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polgármester peres ügyében a követelés behajtását a rendőrségtől, mivel az Önkormányzat kérése 
ellenére sem voltak hajlandóak zárolni a volt polgármester vagyonát. 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
7./ Napirend: 
 
Tárgya: Gulyás Tibor Vácrátót, Bajcsy Zs. u. 31. szám alatti lakos területvásárlási szándékának 
ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette Gulyás Tibor kérelmét, melyben leírja, hogy szeretné 
megvásárolni a Vácrátót, 94/4 hrsz-ú területet, melyen van egy felépítmény, melyet szintén szeretne 
megvásárolni a Duplex 2003. Bt-től. A kérelmező tisztában van azzal, hogy mennyi volt az előző bérlő 
bérleti díja, azért szeretné megvásárolni a területet, mert a bérleti díjat magasnak tartotta. Kérte a 
bizottság tagjait, hogy mondják el véleményüket a beadvánnyal kapcsolatban.  
 
Csonka Ferencné PEB elnök szerint a Széchenyi u. 2. sorház alatti terület eladása során gondot 
jelentene, ha a testület értékesítené a 94/4 hrsz-ú 147 m2-es területet. Személy szerint nem javasolta a 
terület értékesítését a fenti okok miatt, az eladásból származó összeg nagyságrendje nem olyan nagy, 
hogy ez most nagy mértékben befolyásolná az Önkormányzat pénzügyi helyzetét.   
 
Matyó Anikó jegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a Duplex Bt. nem fizeti a területért járó bérleti 
díjat. A Bt. képviselőjét már két alkalommal felszólították a fizetésre, de eddig nem reagált. Javasolta, 
hogy fizetési meghagyást bocsássanak ki a Bt-vel szemben, és amennyiben ennek átvétele után sem 
fizet, úgy szólítják fel a Bt. képviselőjét az épület lebontására.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy nem lehetett volna megosztani a területet, mivel a 
megosztáskor érvényben lévő HÉSZ erre nem adott lehetőséget, nem tudja, hogy a megosztás hogyan 
valósulhatott meg. A területért 5.000,-Ft/m2 árat lehetne kérni, ami 147 m2 esetén 735.000,-Ft-ot 
jelentene. 
 
Horváth Mátyás Szoc.biz. tag szerint a felépítmény a település egyik szégyenfoltja, így nem bánná ha 
lebontásra kerülne. Nem javasolta a terület értékesítését, de a viszonyokat ott mindenképpen rendezni 
kellene.  
 
Arató Balázs PEB külső tag megjegyezte, hogy a járda fel sincs tüntetve a térképen, ezt is minél előbb 
rendezni kell. Ő sem javasolta értékesíteni a területet.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy lehet-e kártérítési igénye a Duplex Bt. 
képviselőjének, ha az Önkormányzat nemfizetés esetén lebontatja az épületet? 
 
Matyó Anikó jegyző közölte, hogy majd megnézi a bérlővel kötött szerződést ezzel kapcsolatban. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megkérdezte, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban van-e még valakinek 
észrevétele, javaslata, esetleg kérdése? Mivel a Pénzügyi Bizottság részéről további észrevétel nem 
volt, ezért az alábbi döntést hozták. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 4 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot 
hozta: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 16/2012. (IX. 07.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Ügyrendi, Ellenőrzési, Gazdasági, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága nem javasolta Gulyás Tibor Vácrátót, Bajcsy Zs. 
u. 31. szám alatti lakos Vácrátót, 94/4 hrsz-ú terület vásárlási szándékának támogatását. 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
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Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel a bizottság részéről hozzászólás nem volt szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottságának 18/2012. (IX. 07.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testület Népjóléti, Szociális, Egészségügyi, Oktatási, 
Nevelési, Művelődési, Hírközlési és Sport Bizottsága nem javasolta Gulyás Tibor Vácrátót, Bajcsy Zs. 
u. 31. szám alatti lakos Vácrátót, 94/4 hrsz-ú terület vásárlási szándékának támogatását. 

Határidő: azonnal    Felelős: elnök 
 
Csonka Ferencé PEB elnök és Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök mivel több hozzászólás és 
napirendi pont nem volt mindenki megjelenését megköszönték és az ülést bezárták. 

Kme. 
 
 
 

        Csonka Ferencné           Wildmann Erika                  Mikes Nóra 
   PEB elnök             Szoc.Biz. elnök             jegyzőkönyv-vezető 
 


